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 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

11/2018. VFKB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2018. augusztus 14-ei rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem  

 

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Hermann Istvánné, Illeg Pál, Székely Antal, Hartyáni László 

bizottsági tagok 

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Gyuga Mihály, Przygoczki Ferenc bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 8 óra 1 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd ismertette 

az ülés napirendi pontjait. Javasolta, mivel a bizottsági meghívóban szereplő 2. napirendi pont szerepel a 

testületi meghívó-tervezetben, azt annak keretén belül tárgyalják, így 2. napirendi pont legyen az „Óvodai és 

szociális célú közétkeztetési feladatok ellátása tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívásának 

tervezete”, valamint 3. napirendi pontként vegyék fel a „Tájékoztatás, kérdés, interpelláció” napirendi 

pontot. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

160/2018. (VIII.14.) VFKB határozata  

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

2018. augusztus 14-ei rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt: 

1. A Képviselő-testület 2018. augusztus 16-ai rendkívüli ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Óvodai és szociális célú közétkeztetési feladatok ellátása tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlattételi 

felhívásának tervezete 

3. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Zárt: 

4. A Képviselő-testület 2018. augusztus 16-ai rendkívüli zárt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

1.       NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. augusztus 16-ai rendkívüli ülése 

előterjesztéseinek megvitatása                                                                                  

  

A „TAVAINK ÁLTAL – Oroszlány (Majk) – Kecskéd – Környe - Tatabánya közötti kerékpáros mobilitás 

feltételeinek megteremtése csatlakozva az Által-ér menti kerékpárúthoz” című TOP-3.1.1-15-KO1-2016-

00004 azonosítószámú projekt” közbeszerzési eljárását lezáró döntés 
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Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, a kerékpárút projekt kivitelezési szerződésével kapcsolatban a 

határozati javaslathoz egy 3. és egy 4. pont került kiegészítésre. 

Gyuga Mihály bizottsági tag 8 óra 4 perckor megérkezett az ülésre, a bizottsági tagok száma 6 fő. 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, Környe önkormányzata elfogadta az ennek megfelelő döntést. A 3. 

és 4. pont lényege, hogy az első része tartalmazza az Oroszlány közigazgatási területére vonatkozó 

szerződést, és a projekten belül a szükséges anyagi fedezettel rendelkezik. Kecskéd közigazgatási területére 

jutó szakasza a második része az ajánlatkérésnek, a projekten belüli költség átcsoportosítással megfelelő 

anyagi fedezettel rendelkezik, ezt a határozati javaslat 4. pontja tartalmazza. A kerékpárút konzorcium az 

Extreme-Park Kft., a Vértesaszfalt Kft. és a Beck és Cat Kft. ajánlatát fogadta el. A határozati javaslat 3. 

pontja vonatkozik a környei szakaszra, erre vonatkozóan 72.560.282,- Ft pótlólagos fedezet benyújtása 

szükséges, szeptember 2-ig kell a közbeszerzési eljárást lezáró döntést meghozni, e miatt szükséges a 3. 

pontban szereplő döntés meghozatala, ez fele-fele arányban tartalmazza Oroszlány és Környe 

önkormányzatának kötelezettség vállalását, arra az esetre, ha a pótlólagos fedezet iránti kérelem elutasításra 

kerülne. A közbeszerzési eljárás mindhárom részére ugyanaz az ajánlattevő a legjobb ár-érték arányt 

megjelenítő ajánlattevő, és szeptember 2-áig ezzel a határozati javaslat elfogadásával ki lehet hirdetni az 

eljárás eredményét és megkezdhető a kivitelezés. A megye vállalása 5,65 km kerékpárút megépítése. 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki az előterjesztés utólag megküldött határozati javaslatával egyetért, 

szavazzon. 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés később 

megküldött határozati javaslatáról. 

A bizottság az előterjesztés később megküldött határozati javaslatát nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

161/2018. (VIII.14.) VFKB határozata 

„A „TAVAINK ÁLTAL – Oroszlány (Majk) – Kecskéd – Környe - Tatabánya közötti kerékpáros 

mobilitás feltételeinek megteremtése csatlakozva az Által-ér menti kerékpárúthoz” című TOP-3.1.1-

15-KO1-2016-00004 azonosítószámú projekt” közbeszerzési eljárását lezáró döntés” című előterjesztés 

később megküldött határozati javaslatának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a A „TAVAINK ÁLTAL – Oroszlány (Majk) – Kecskéd – 

Környe - Tatabánya közötti kerékpáros mobilitás feltételeinek megteremtése csatlakozva az Által-ér menti 

kerékpárúthoz” című TOP-3.1.1-15-KO1-2016-00004 azonosítószámú projekt” közbeszerzési eljárását 

lezáró döntés” című előterjesztés később megküldött határozati javaslatát. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Közbeszerzési felelősségi rend meghatározása a TOP-1.2.1-15-KO1-2016-00008 Majk és a Vértes turisztikai 

tevékenységeinek összehangolása az Oroszlányi Bányászati Múzeum komplex fejlesztésével tárgyú projekt 

keretében 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, ez az előterjesztés is tegnap került megküldésre, a Bányászati 

Múzeum projekt kapcsán szükséges a felelősségi rend rögzítése, tekintettel arra, hogy a projekten belül a 

kivitelezési résznél a kedvezményezett a LÜN Kft., de az ingatlan tulajdonosa az önkormányzat, e miatt 

szükséges az önkormányzat részvételét biztosító eljárási szabályok rögzítése. A közbeszerzés lefolytatásáért 

és a kivitelezési szerződés megkötéséért a LÜN Kft. a felelős. A kerékpárúthoz hasonlóan egy ad hoc 

közbeszerzési munkacsoport létrehozását javasolja az előterjesztés. Egy bíráló bizottság is felállításra 

kerülne. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy ezzel a pályázattal kapcsolatos TOP-os pénz mikor jött meg.  

Imrő János pályázati referens elmondta, egy évvel ezelőtt, szakaszosan küldték. 
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Sólyom Jöran elnök elmondta, a 2. bekezdésben lévő mondatot nem érti, a folyamatba épített ellenőrzés 

keretében kerül kiválasztásra a kivitelező cég. A kivitelező kiválasztása normál közbeszerzési eljárás 

keretében fog megtörténni. Nem az ellenőrzési folyamatba épül a közbeszerzés, hanem az ellenőrzés épül a 

közbeszerzési folyamatba.  

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, nem a folyamat keretén belül, hanem már előtte beépítésre kerül az 

eljárásba egy ellenőrzés. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, nem az ellenőrzésbe épül bele a kiválasztási folyamat, hanem az ellenőrzés 

épül a kiválasztási folyamatba. 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, ezt pontosítani fogják. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, nem az ellenőrzési folyamat része a beszerzés, hanem a beszerzési folyamat 

része az ellenőrzés. Kérdése az volt, van-e gazdasági hatása ennek a határozatnak, a szakértőknek van-e 

valami díjazása. 

Imrő János pályázati referens elmondta, a közbeszerzési szakértőnek van szerződése. A projekt 

költségvetésből finanszírozzák. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy milyen feladatok elvégzésére vettek fel embereket, megvan-e, 

hogy kinek mi a feladata. 

Imrő János pályázati referens elmondta, a LÜN Kft. részéről vannak delegált személyek, és az 

önkormányzat részéről is. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ezt érti, de ezeknek a személyeknek valamilyen célú delegációja történt, van 

valami cél, van valami szerződésük. Kérdése az volt, hogy ezeket a szerződéseket láthatják-e a döntéshozók. 

Imrő János pályázati referens elmondta, munkaszerződéssel rendelkeznek. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a munkaszerződésükben már tudhatták-e, hogy egyszer lesz egy pályázat, 

amiben benne lesz, hogy szakértők lesznek, erre a célfeladatra kell lenni szerződésüknek. Kérdése az volt, 

hogy ebben az esetben a felelősség tisztázva van-e, vagy sem, és megismerhetők-e ezek a szerződések. 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, van-e erre írásos megbízása bárkinek is, hogy xy a projekt 

melyik részéért felel.  

Imrő János pályázati referens elmondta, az önkormányzatnak a delegáltjai a munkaidejük alatt végzik, a 

munkaköri leírásukban benne van. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, hogy benne van-e egy hivatali alkalmazottnak a munkaköri leírásában 

olyan feladat, felelősség és jogkör leírása, amire most alakítanak ki egy rendet. Szeretné tudni, miért ezeket 

az embereket delegálják.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal, 3 

tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

162/2018. (VIII.14.) VFKB határozata 

a „Közbeszerzési felelősségi rend meghatározása a TOP-1.2.1-15-KO1-2016-00008 Majk és a Vértes 

turisztikai tevékenységeinek összehangolása az Oroszlányi Bányászati Múzeum komplex fejlesztésével 

tárgyú projekt keretében” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek a „Közbeszerzési felelősségi rend meghatározása a TOP-

1.2.1-15-KO1-2016-00008 Majk és a Vértes turisztikai tevékenységeinek összehangolása az Oroszlányi 

Bányászati Múzeum komplex fejlesztésével tárgyú projekt keretében” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Döntés a streetball pálya üzemeltetéséről 
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Székely Antal bizottsági tag elmondta, tegnap a MOSB ülésére csak az az anyag jön be, hogy mennyit 

kérne a kft. a pálya üzemeltetésére, a többi kérdésre nem volt válasz, most látja, van egy házirend, nem derül 

ki, kik használhatják, és milyen módon. Kezdetben arról volt szó, hogy bárki használhatja. A KLIK 

létesítményeit csak térítés ellenében használhatják, az önkormányzat létesítményéért nem kell díjat fizetni, 

nagylelkű a város. Kérdése az volt, honnan derül ki, ki használhatja.  

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, azért nem lehetett megnyitni a közönség előtt, mert az üzemeltetési 

szerződés hiányzik. A város kikötheti, hogy milyen feltételekkel használhatják. 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, nem a város tulajdona a pálya. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a város a tulajdonos. 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, elvileg jöhetnek ide Környéről, Tatabányáról is kosarazni. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az előterjesztésben benne van, hogy havi 150 E Ft-ot kell fizetni, de nem 

látja, hol a bevétel. Azt sem látja, ennek a szerződésnek mi lesz a tartalma. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, az OIH Zrt-nek, a LÜN Kft-nek az Oroszlány város tulajdonában 

lévő intézményeknek az üzemeltetéséről egy általános üzemeltetési szerződése van, ez betagozódik az 

általános üzemeltetési szerződésbe. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az, hogy van egy általános üzemeltetési szerződés egy adott feladatkörre, az 

egy dolog, másik dolog, hogy minden egyes létesítmény esetén a szerződés mellékletében részletesen 

szabályozni kell, milyen tevékenységet milyen rendszerességgel kell elvégezni. 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, pl. 160 E Ft-ért egy hónapra kibérli a pályát. 150 E Ft-ot kér a kft. 

Kérdése az volt, kell-e akkor a városnak fizetni ebben. Kérdése az volt, hogy megteheti-e, hogy kibérli és 

más nem mehet addig oda. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, megteheti. 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, milyen alapon, nincs leírva. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a bizottság szeretné látni a streetball pálya részletes használati 

feltételeit. 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, azt ígérték, csinálnak egy házirendet, ezek nincsenek benne. Ki 

dönti el, mennyiért lehet bérelni. 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, ha megszavazza a 150 E Ft-ot, elvárja, hogy legyen egy 

bevételi oldala, tudni szeretné, hogy egy órára mennyiért adják ki a pályát. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, nincs szabályozva. 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, ha a KLIK-től kibérel egy termet, ott óránkét 2000 Ft a bérleti 

díj, ilyen itt nincs. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ez egy költségvetési tétel, jelen pillanatban nem látja a bevételi oldalt, a 

fogalmak nincsenek tisztázva, ezek nincsenek benne, nem tud dönteni. 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, ebben a témában ne szavazzanak, vagy kiegészítve szavazzanak, 

hogy további információt kérnek a holnapi Pénzügyi Bizottsági ülésre. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az előterjesztés ma ismert formájáról kell dönteni. A bizottság hiányolja az 

OIH Zrt. általános üzemeltetési szerződését melléklet formájában, egészüljön ki a rendszeres feladatokkal. A 

költségvetése készüljön el ennek az üzemeltetési rendnek, tervezzen bevételt. Az üzemeltetés a bevételekhez 

kapcsolódó megfizetendő költségeket dolgozza ki. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ezekkel a kiegészítésekkel együtt el tudja fogadni ezt az 

előterjesztést.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, ha a bizottság feltételesen elfogadja, majd ezek nem teljesülnek, mit fog 

mondani testületi ülésen.  

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, a mai napon nem tud állást foglalni.  
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal, 3 

tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

163/2018. (VIII.14.) VFKB határozata 

a „Döntés a streetball pálya üzemeltetéséről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek a „Döntés a streetball pálya üzemeltetéséről” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Tájékoztatás a 2019. és 2020. évi villamos energia beszerzése tárgyú csoportos közbeszerzési eljárás 

eredményéről 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

164/2018. (VIII.14.) VFKB határozata 

a „Tájékoztatás a 2019. és 2020. évi villamos energia beszerzése tárgyú csoportos közbeszerzési eljárás 

eredményéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztatás a 2019. és 2020. évi villamos energia 

beszerzése tárgyú csoportos közbeszerzési eljárás eredményéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, a telekcsere megtörtént, az út nyomvonalánál az a probléma, az út 

ahogy kialakult, a következő telekbe is belement. Megkeresték a tulajdonosok, ők is szeretnének részesei 

lenni valamilyen szintű telekrendezésnek, 200 m2 területet használnak az ott lakók az ő területükből, ez a 

0118 hrsz. telek. Valamilyen anyagi kártérítést kérnének, azt javasolta, írásban keressék meg a hivatalt. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

165/2018. (VIII.14.) VFKB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

Beruházásokkal kapcsolatos, 2018. évi költségvetést érintő döntések 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

166/2018. (VIII.14.) VFKB határozata 

a „Beruházásokkal kapcsolatos, 2018. évi költségvetést érintő döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Beruházásokkal kapcsolatos, 2018. évi költségvetést érintő 

döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

A településrendezési tervvel kapcsolatos döntések 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

167/2018. (VIII.14.) VFKB határozata 

„A településrendezési tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A településrendezési tervvel kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

A helyi közösségi közlekedés támogatásának igénylése 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

168/2018. (VIII.14.) VFKB határozata 

„A helyi közösségi közlekedés támogatásának igénylése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A helyi közösségi közlekedés támogatásának igénylése” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

2.       NAPIRENDI PONT:  Óvodai és szociális célú közétkeztetési feladatok ellátása tárgyú közbeszerzési 

eljárás ajánlattételi felhívásának tervezete 
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Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, két bizottság tárgyalta már az anyagot, az ott elhangzottak 

átfésülésre kerülnek, a közbeszerzési munkacsoport ülésére tervezik az átdolgozott eljárást megindító 

felhívást.  

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, az ESZB is tárgyalta, ott egy mondat volt, amin 

elpolemizáltak, ez a berendezések és a munkavállalók további alkalmazása volt, ezt is nézzék meg, hogy a 

kiírásban szerepeljen, ki legyen emelve. 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, ezt be is írta azóta. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, első körben bekerül a közbeszerzési tervbe, utána lehet vele foglalkozni.  

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, a képviselő-testület már megadta a felhatalmazást, a közbeszerzési 

munkacsoportnak kell jóváhagyni az eljárást megindító felhívást. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

169/2018. (VIII.14.) VFKB határozata 

az Óvodai és szociális célú közétkeztetési feladatok ellátása tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlattételi 

felhívásának tervezetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadja az Óvodai és szociális célú közétkeztetési feladatok ellátása tárgyú közbeszerzési eljárás 

ajánlattételi felhívásának tervezetét. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök 8 óra 55 perckor zárt ülést rendelt el. 

Sólyom Jöran elnök 9 óra 16 perckor a zárt ülés bezárása után nyílt ülést rendelt el.  

 

3.       NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Bartalus László osztályvezető elmondta, az OIH Zrt. kezdeményezte a telephelye ingatlan címének 

megváltoztatását, mely címváltozás érinti az OSZ Zrt. telephelyét is. A jegyző hozott egy döntést ebben az 

ügyben. A Bánki Donát u. 2. az OSZ Zrt. telephelyén kezdődik, a Lapos vendéglőnek is ez a száma, illetve 

az ott lévő üzleteknek is. Rendbe téve ezeknek az ingatlanoknak a házszám sorrendjét, elkezdték a 

legelejéről, az első üzletnek 2/a. lett, és 2/f. lett az OSZ Zrt. telephelye. Az OSZ Zrt. megfellebbezte ezt a 

döntést. Közvetlenül benyújtották a Kormányhivatalnak, a Kormányhivatal visszatette a fellebbezést azzal, 

hogy a jegyző döntsön, hogy vagy visszavonja a határozatot, vagy felterjeszti azt további elbírálásra. A 

jegyzővel egyeztettek abban, hogy módosítanák, vagy visszavonnák a döntést, ez esetben azzal a lehetséges 

feltétellel, hogy az üzletsor előtti résznek a képviselő-testület adna valamilyen új közterületi nevet. A többi 

érintett fél is megkapta ezt a házszám változtatást, egy vállalkozó volt, akinek ugyanaz maradt. A többi nem 

jelentkezett, hogy nem ért egyet a címváltozással, kivéve az OSZ Zrt-t.  

Székely Antal bizottsági tag elmondta, volt egy évtizedekig tartó huzavona, hogy mi legyen a Táncsics M. 

u. és Táncsics udvar ügyében. Ezt meg lehetne ismételni, nem Bánki Donát tér, hanem Bánki Donát udvar 

lenne. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a tópart és tó jelenlegi állapotával kapcsolatban elvárta volna, hogy a tónak 

az állapotára történjen valamilyen vizsgálat, ami tényszerű tájékoztatást adna. A másik, tájékoztatást kéne 

adni arról is az embereknek, hogy milyen módon lett a döntés meghozva, meddig lesz ez a jet-skivel történő 

vízforgatási technika. 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, így szellőztetik a tavat, oxigénnel dúsítják. 
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Székely Antal bizottsági tag elmondta, Kecskéden ezt máshogy oldották meg, ott szivattyús megoldás van. 

Bartalus László osztályvezető elmonda, Környén is jet-skivel forgatják a tó vizét. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, jó lenne, ha szakemberrel beszélnének ezzel kapcsolatban.  

Székely Antal bizottsági tag elmondta, van a hivatalban környezetvédelmi referens. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, a Petőfi udvarnál komoly lakossági felháborodást keltett a felújított 6-7. 

számú épületen történt komoly károkozás, nem csak a külső felületén, hanem belül is van a lépcsőházban. 

Papp Péter tartott egy lakógyűlést. Ő más irányba ment el, a Varikont Kft-vel és a közterület-felügyelőkkel 

beszélt. Levélben megkereste a Balesetvédelmi és Bűnmegelőzési Bizottságot, jegyző asszonyt, azzal 

kapcsolatban, hogy a város több 100 M Ft-os beruházást tervez azon a területen, és arra kérte mind a MOSB-

ot és a közterület-felügyelők vezetőjét, Bartalus Lászlót, hogy amikor előkészítésre kerül a Petőfi udvar 4-5. 

szám felújítása, akkor komolyan foglalkozzanak a vagyonvédelemmel, terv szintjén kerüljenek be ezek az 

elemek. A MOSB tagjait azzal a kéréssel kereste meg, hogy a bizottság tűzzön ki olyan napirendet, ami 

ennek a környéknek a közbiztonságával, az önkormányzati vagyon védelmével foglalkozik, ezzel 

kapcsolatban valamilyen tanulmánytervet tegyen az asztalra. A Varikont Kft-t két kéréssel kereste meg, 

egyrészt készítsenek jelentést a szeptemberi VFKB ülésre, amelyben az épületnek az egy éves üzemeltetési 

tapasztalatairól mind gazdaságilag, mind üzemeltetői, mind tulajdonosi szemszögből készüljön egy jelentés, 

illetve mint üzemeltetők, kérte, hogy fogalmazzák meg véleményüket és szakmai elvárásaikat a következő 

épület felújítása kapcsán érvényesítendő vagyonvédelmi biztonságtechnikai szempontokat illetően. Abban 

kérte a bizottság támogatását, hogy ezt a témát tartsák napirendi ponton a következő időszakban.  

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, látta az újságban, hogy azon a környéken a vadonatúj épületen a 

csatornarendszert is tönkre tették. Fokozottabban kéne azt a területet ellenőrizni. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, sok helyen vannak belső vízelvezető rendszerek.  

Székely Antal bizottsági tag elmondta, a tervezésnél már meg lehet csinálni. 

Sólyom Jöran elnök kérte a bizottság tagjait, a rendelkezésre álló eszközöket agresszívabban kell 

mozgósítani ennek a célnak az érdekében. 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, a Deák F. utcában mikor várható, hogy lesz ott valamilyen 

korlátozás. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, már ki van táblázva, három hete. 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság nyílt ülését 9 óra 40 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 Kapros Katalin 

 jegyzőkönyvvezető 


